
Referat bestyrelsesmøde 

30-01-2023 

• Deltagere: Mette Stender, Pia Rostgaard, Mille Toft Schou 

• Afbud: Wendi Ring, Charlotte Madsen, Pia Damgaard 

Agenda 

 

1. Personale 
• Tanja er tilbage igen og tilbydes timer i stalden.  

2. Generalforsamling 
• Vi har modtaget enkelte henvendelser fra medlemmer, der ønsker at stille op som 

bestyrelsesmedlem til generalforsamlingen. Dejligt      Vi mangler dog et par enkelte medlemmer 

endnu. Kontakt os gerne, hvis du er interesseret. Husk, ingen bestyrelse, ingen klub. 

3. Elevheste 
• Vi er blevet tilbudt at købe Cookie. Det vil vi gerne sige ja til, men vi mangler den sidste økonomi til 

det. Mille søger fonde. 

4. Diverse 
• Kulden har været hård ved minilæsserens batteri. Vi får udskiftet batteriet med et genopladeligt 

batteri, så vi selv kan lade den op.  

• Foderopbevaring – vi undersøger muligheder for bedre foderopbevaring ved DLG. 

5. Opstaldere 
• Der er ønske om at kunne bestille halmpiller i shoppen. Der bestilles halmpiller hjem. 

• Sommerfolde og indgræsning – der indkaldes snarligt til opstaldermøde. 

6. Ridefys 
• Der arbejdes på muligheden for at finde en vikar, der kan varetage nogen af Marias timer. Der er 

flere kandidater i spil, som der arbejdes videre med. 

 


